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Anexă la Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 260/26.09.2019 
ROMÂNIA 
JUDEȚUL ARAD 
CONSILIUL JUDEȚEAN 
NR. 18.289/03.09.2019 

 
 
 
 

PROCES-VERBAL 
al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad 

din data de 29.08.2019, ora 13.00 
 
 
  

Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul 
Consiliului Judeţean Arad a Dispoziţiei nr. 686/22.08.2019, a 
preşedintelui Consiliului Judeţean, privind convocarea în şedinţă 
ordinară a Consiliului Judeţean Arad (cuprinzând ordinea de zi, data, ora 
şi locul desfăşurării), precum şi prin intermediul presei, în cotidianul local 
„Jurnalul Arădean”. Convocarea consilierilor s-a realizat şi telefonic. 

Prezenţi: Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, Ciceac 
Vasile, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-
Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Pop 
Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, 
Salașan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri 
judeţeni, Silvana Lupu – secretar general al județului Arad. 

Absenţi: Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Moşneag Vasile-
Ovidiu, Pădurean Petru, Plaveţi Ioan și Ţolea Adrian-Florin - consilieri 
judeţeni. 

 
La punctul 1 nu participă la vot următorii consilieri județeni: Retter 

Iosif și Ulici Ion. Iar la punctul 2 nu participă la vot următorii consilieri 
județeni: Craivan Camelia-Eugenia, Moţ Petru, Remeţan Florin, 
Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ulici Ion și Urzică Cristian. 

 
Dl Cionca Iustin: Bună ziua, stimați colegi! Domnul Săbău! Să știți 

că încercam să rezolvăm un amendament, să scutim aici dezbaterea, 
dar nu am reușit, așa că o să stăm să-l dezbatem și în plen. 

Dl Gligor Ioan: Deci a fost și inutil și vom prelungi și ședința, 
mulțumim! 
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Dl Cionca Iustin: Astăzi avem 29 de proiecte de hotărâre, plus 
Diverse. 

 
Ordinea de zi 
 
1.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-

verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 31 
iulie 2019 – iniţiativa preşedintelui 

2.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-
verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 
12 august 2019 – iniţiativa preşedintelui.  

3.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului 
de funcții pentru aparatul de specialitate al Consiliului Județean Arad – 
iniţiativa preşedintelui.  

4.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului 
de funcţii pentru Spitalul de Psihiatrie Mocrea – iniţiativa preşedintelui.  

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de 
funcţii şi a Regulamentului de Organizare şi Funcţionare pentru Regia 
Autonomă Administraţia Zonei Libere Curtici-Arad – iniţiativa 
preşedintelui.  

6.Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcţii al 
Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Arad – 
iniţiativa preşedintelui.  

7.Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru 
funcţionarii publici şi personalul contractual din cadrul aparatului de 
specialitate al Consiliului Judeţean Arad – iniţiativa preşedintelui.  

8.Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru 
funcţionarii publici şi personalul contractual din cadrul Direcţiei Judeţene 
de Evidenţă a Persoanelor Arad – iniţiativa preşedintelui.  

9.Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „Promovarea 
politicilor publice la nivelul judeţului Arad” şi a cheltuielilor legate de 
proiect – iniţiativa preşedintelui.  

10.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unităţii Administrativ-Teritoriale Judeţul Arad în 
Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Apă 
Canalizare Judeţul Arad – iniţiativa preşedintelui.  

11.Proiect de hotărâre pentru revocarea reprezentanților Unității 
Administrativ-Teritoriale Județul Arad în adunările generale ale 
acționarilor la S.C. Compania de Transport Public S.A., S.C. Compania 
de Apă Arad S.A., S.C. Centrala Electrică de Termoficare Arad S.A., și 
prelungirea duratei Contractului de reprezentare nr. 11801/29.08.2013 
încheiat cu domnul Ioan Plaveți – iniţiativa preşedintelui.  
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12.Proiect de hotărâre privind participarea Direcției Generale de 
Asistență Socială și Protecția Copilului Arad la Programul de stimulare a 
înnoirii Parcului auto naţional 2017-2019 – iniţiativa preşedintelui.  

13.Proiect de hotărâre privind avizarea tarifelor licenţelor de lucru 
pentru Aptivităţile desfăşurate în  Zona Liberă Curtici-Arad – iniţiativa 
preşedintelui.  

14.Proiect de hotărâre privind avizarea tarifelor pentru 
documentele de acces în incinta Zonei Libere Curtici-Arad – iniţiativa 
preşedintelui.  

15.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de 
preemţiune asupra apartamentului nr. 14 din imobilul situat în municipiul 
Arad, Bulevardul Revoluţiei, nr. 23 – iniţiativa preşedintelui.  

16.Proiect de hotărâre privind acceptarea ofertei de donaţie cu 
sarcini a Asociaţiei de Ajutorare „SAMARITANIA” Ineu – iniţiativa 
preşedintelui.  

17.Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin act 
adițional a Contractului de transmitere în folosință gratuită nr. 
11040/2009 încheiat între Consiliul Județean Arad şi Asociația de 
Caritate „Maranata” Arad – iniţiativa preşedintelui.  

18.Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin act 
adițional a Contractului de administrare directă nr. 8516/289390/2008 
încheiat între Consiliul Județean Arad și Inspectoratul pentru Situații de 
Urgență „Vasile Goldiș" al Județului Arad – iniţiativa preşedintelui.  

19.Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin act 
adițional a Contractului de administrare directă nr. 8650/27927/2006 
încheiat între Consiliul Judeţean Arad şi Direcţia Generală de Asistenţă 
Socială şi Protecţia Copilului Arad – iniţiativa preşedintelui.  

20.Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin act 
adițional a Contractului de administrare directă nr. 9423/817/2007 
încheiat între Consiliul Județean Arad și Complexul Muzeal Arad – 
iniţiativa preşedintelui.  

21.Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin act 
adiţional a Contractului de administrare nr. 13440/2038/2012 încheiat 
între Judeţul Arad şi Consiliul Local al Comunei Iratoşu – iniţiativa 
preşedintelui.  

22.Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol 
de cooperare între Unitatea Administrativ-Teritorială Județul Arad și S.C. 
STACONS S.R.L. – iniţiativa preşedintelui.  

23.Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol 
de cooperare între Unitatea Administrativ-Teritorială Județul Arad și 
Asociația RUBIO-PRO COPILĂRIE, PRO VIAȚĂ – iniţiativa 
preşedintelui.  
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24.Proiect de hotărâre privind aprobarea măsurilor pentru 
implementarea în anul şcolar 2019-2020 a Programului pentru şcoli al 
României – iniţiativa preşedintelui.  

25.Proiect de hotărâre privind modificarea anexei la Hotărârea 
Consiliului Judeţean Arad nr. 75/22.03.2019 privind repartizarea pe 
unităţi administrativ-teritoriale a sumelor corespunzătoare cotei de 7,5% 
din impozitul pe venit reprezentând fond la dispoziţia consiliului judeţean 
pe anul 2019, precum şi a sumelor estimate pentru anii 2020-2022 – 
iniţiativa preşedintelui.  

26.Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii perioadei de 
tragere prevăzută în Contractul de credit nr. 187/23.11.2015 încheiat 
între Banca Comercială Română S.A. şi Judeţul Arad – iniţiativa 
preşedintelui.  

27.Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii perioadei de 
tragere prevăzută în Contractul de credit nr. 189/23.11.2015 încheiat 
între Banca Comercială Română S.A. şi Judeţul Arad – iniţiativa 
preşedintelui.  

28.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de 
venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2019 – iniţiativa 
preşedintelui.  

29.Proiect de hotărâre privind aprobarea conturilor de execuţie ale 
bugetului general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad la data de 
30.06.2019 – iniţiativa preşedintelui.  

30.Diverse. 
-Raportul de audit nr. 1181/27.06.2019 al Camerei de Conturi Arad 

privind auditul financiar asupra conturilor anuale de execuţie bugetară 
elaborate pentru exerciţiul bugetar al anului 2018 de către Unitatea 
Administrativ-Teritorială Judeţul Arad. 

-Decizia nr. 29/12.07.2019 a Camerei de Conturi Arad. 
 
Dl Cionca Iustin: Cine este de acord cu ordinea de zi? 27 voturi 

(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian-Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, Ciceac Vasile, Feieş 
Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Pop Alin, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salașan Cristian-
Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, 
Trifon Daniel, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-
. Abţineri? -. Mulțumesc!!  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
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Hotărârea nr. 230/2019  privind ordinea de zi a şedinţei ordinare a 
Consiliului Judeţean Arad din data de 29 august 2019. 

 
Punctul 1 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-

verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 31 
iulie 2019 – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Primul punct. Proiect de hotărâre privind 

aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei ordinare a 
Consiliului Judeţean Arad din data de 31 iulie 2019. Dacă sunt 
intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 25 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu-vicepreședinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-
Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, Ciceac Vasile, Feieş Cristian, Gligor 
Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Salașan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan 
Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel şi Urzică Cristian 
– consilieri judeţeni). Împotrivă?-. Abţineri? -. Spuneți la micofon numele, 
să vă consemneze. 

Dl Ulici Ion: Nu votez, că nu am fost. 
Dl Retter Iosif: Și eu la fel. 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
Hotărârea nr. 231/2019 privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal 
al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 31 iulie 2019 

 
 
Punctul 2 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-

verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 
12 august 2019 – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului 

Procesului-verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad 
din data de 12 august 2019. Dacă sunt intervenții? 

Dl Sulincean Marius: Sulincean, nu am fost prezent!  
Dl Urzică Cristian: Urzică! 
Dl Cionca Iustin: La microfon.  
Dl Trifon Daniel: Trifon, nu am fost prezent. 
Dl Cionca Iustin: Să noteze secretariatul. 
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Dl Remețan Gheorghe: Remețan, nu am fost prezent.  
Dl Moț Petru: Moț, nu am fost prezent. 
Dna Craivan Camelia: Craivan, nu am fost prezentă. 
Dl Ulici Ion: Ulici, nu am fost prezent.  
Dl Cionca Iustin: Da. Proiect de hotărâre privind... scuzați. Cine 

este pentru? 20 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu 
– vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Feieş Cristian, 
Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Pero Tamas-Carol, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Retter Iosif, Salașan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe şi Stan 
Simona-Lucia – consilieri judeţeni). Împotrivă?-. Abţineri? -.  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
Hotărârea nr. 232/2019 privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal 
al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 12 
august 2019 

 
Punctul 3 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de 

funcții pentru aparatul de specialitate al Consiliului Județean Arad – 
iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea 

organigramei și a statului de funcții pentru aparatul de specialitate al 
Consiliului Județean Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este 
pentru? 27 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, Ciceac 
Vasile, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-
Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Pop 
Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, 
Salașan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri 
judeţeni). Împotrivă?-. Abţineri? -.  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
Hotărârea nr. 233/2019 privind aprobarea organigramei și a statului de 
funcții pentru aparatul de specialitate al Consiliului Județean Arad 
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Punctul 4 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de 

funcţii pentru Spitalul de Psihiatrie Mocrea – iniţiativa preşedintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea 

organigramei și a statului de funcţii pentru Spitalul de Psihiatrie Mocrea. 
Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 27 voturi (Cionca 
Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi 
Adrian-Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, Ciceac Vasile, Feieş Cristian, 
Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Pop Alin, Popa Garofiţa, 
Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salașan Cristian-Ioan, 
Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon 
Daniel, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-. 
Abţineri? -.  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
Hotărârea nr. 234/2019 privind aprobarea organigramei și a statului de 
funcţii pentru Spitalul de Psihiatrie Mocrea 

 
 
Punctul 5 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de 

funcţii şi a Regulamentului de Organizare şi Funcţionare pentru Regia 
Autonomă Administraţia Zonei Libere Curtici-Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea 

organigramei, a statului de funcţii şi a Regulamentului de Organizare şi 
Funcţionare pentru Regia Autonomă Administraţia Zonei Libere Curtici-
Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 27 voturi 
(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian-Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, Ciceac Vasile, Feieş 
Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Pop Alin, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salașan Cristian-
Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, 
Trifon Daniel, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-
. Abţineri? -. Mulțumesc! 
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În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 
privind Codul administrativ, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
Hotărârea nr. 235/2019 privind aprobarea organigramei, a statului de 
funcţii şi a Regulamentului de Organizare şi Funcţionare pentru Regia 
Autonomă Administraţia Zonei Libere Curtici-Arad 

 
Punctul 6 
Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcţii al 

Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Arad – 
iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind modificarea statului de 

funcţii al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru?  27 voturi 
(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian-Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, Ciceac Vasile, Feieş 
Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Pop Alin, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salașan Cristian-
Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, 
Trifon Daniel, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-
. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
Hotărârea nr. 236/2019 privind modificarea statului de funcţii al Direcţiei 
Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Arad. 

 
 
Punctul 7 
Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru 

funcţionarii publici şi personalul contractual din cadrul aparatului de 
specialitate al Consiliului Judeţean Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de 

bază pentru funcţionarii publici şi personalul contractual din cadrul 
aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Arad. Dacă sunt 
intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 27 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu-vicepreședinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-
Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, Ciceac Vasile, Feieş Cristian, Gligor 
Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-
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Ciprian, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salașan Cristian-Ioan, Săbău 
Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, 
Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-. Abţineri? -.  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
Hotărârea nr. 237/2019 privind stabilirea salariilor de bază pentru 
funcţionarii publici şi personalul contractual din cadrul aparatului de 
specialitate al Consiliului Judeţean Arad 

 
 
Punctul 8 
Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru 

funcţionarii publici şi personalul contractual din cadrul Direcţiei Judeţene 
de Evidenţă a Persoanelor Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de 

bază pentru funcţionarii publici şi personalul contractual din cadrul 
Direcţiei Judeţene de Evidenţă a Persoanelor Arad. Dacă sunt 
intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 27 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu-vicepreședinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-
Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, Ciceac Vasile, Feieş Cristian, Gligor 
Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salașan Cristian-Ioan, Săbău 
Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, 
Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-. Abţineri? -.  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
Hotărârea nr. 238/2019 privind stabilirea salariilor de bază pentru 
funcţionarii publici şi personalul contractual din cadrul Direcţiei Judeţene 
de Evidenţă a Persoanelor Arad 

 
 
Punctul 9 
Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „Promovarea 

politicilor publice la nivelul judeţului Arad” şi a cheltuielilor legate de 
proiect – iniţiativa preşedintelui. 
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Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului 
„Promovarea politicilor publice la nivelul judeţului Arad” şi a cheltuielilor 
legate de proiect. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 27 
voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian-Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, Ciceac Vasile, Feieş 
Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Pop Alin, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salașan Cristian-
Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, 
Trifon Daniel, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-
. Abţineri? -.  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
Hotărârea nr. 239/2019 privind aprobarea proiectului „Promovarea 
politicilor publice la nivelul judeţului Arad” şi a cheltuielilor legate de 
proiect 

 
 
Punctul 10 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Unităţii Administrativ-Teritoriale Judeţul Arad în 
Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Apă 
Canalizare Judeţul Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: 10. Proiect de hotărâre privind acordarea unui 

mandat special reprezentantului Unităţii Administrativ-Teritoriale Judeţul 
Arad în Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară 
Apă Canalizare Judeţul Arad. Dacă sunt intervenții? Avem un 
amendament, îl rog pe inițiator să-l prezinte!  

Dl Trifon Daniel: Bună ziua tuturor! Amendamentul pe care l-am 
formulat vizează extinderea mandatului special, astfel cum este 
prezentat în proiectul de hotărâre. Extinderea acestuia în vederea 
punerii în discuție în cadrul Adunării Generale a Asociațiilor, modificarea 
Regulamentului serviciului de alimentare cu apă și de canalizare a  UAT 
membre ADI Apă-Canalizare județul Arad, prin eliminarea obligației 
operatorilor economici de a plăti serviciul de colectare a apei pluvială. 
Motivarea este dată de faptul că această obligativitate a fost înlăturată 
din Legea nr. 241/2006, ceea ce înseamnă că nu există obligativitate a 
operatorului de a încasa acel serviciu, există posibilitatea acestuia de a 
încasa. Și eu găsesc oportun, din mai multe motive, lesne de înțeles, că 
această taxă ar trebui eliminată. Desigur că nu stă în forumul care poate 
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decide acest lucru, dimpotrivă Adunarea Generală a Asociaților Apă-
Canalizare are acest drept și tocmai de aceea prin intermediul 
dumneavoastră, m-am gândit să punem în discuție această problemă. Și 
să ne adresăm lor, cu solicitarea de a se gândi la reformularea acestui 
Regulament, în sensul eliminării taxei pentru apa pluvială în sarcina 
operatorilor economici. Vă mulțumesc! 

Dl Butunoi Adrian: V-aș ruga frumos, punctul... V-ați răzgândit 
domnul președinte? Nu îl mai votăm? Punctul 8, de pe ordinea de zi! 
Tocmai peste măririle de salar! 

Dl Cionca Iustin: Eu cred că nu ați fost atent! 
Dl Butunoi Adrian: Eu? 
Dl Cionca Iustin: Am votat punctul 8. 
Dl Butunoi Adrian: Când? 
Dl Cionca Iustin: După 7, logic!  
Dl Butunoi Adrian: Și înainte de 9! 
Dl Cionca Iustin: Haideți vă rog frumos, s-a votat domnul Butunoi, 

s-a votat! S-a votat! Întrebați secretariatul! S-a votat!  
Dl Butunoi Adrian: Cum a fost votul?  
Dl Cionca Iustin: Unanimitate! 
Dl Butunoi Adrian: Am întrebat secretariatul! 
Dl Cionca Iustin: Nu. Dar haideți vă rog colegii de la PSD, vă rog 

să-l lămuriți, acum totuși, nu este o glumă. Este o acuzație gravă să sari 
peste un punct, că nu l-am votat. S-a votat inclusiv de dumneavoastră. 
Dacă credeți... haideți să fim un pic mai atenți. Bun. Suntem la punctul 
10, și dați-mi voie să discutăm despre amendamentul colegului nostru. 
Aș vrea să vă citesc din expunerea de motive, a celor care au inițiat 
această ordonanță de urgență pentru abrogarea aliniatelor 23 și 24 de la 
articolul 31 din Legea 241/2006, astfel încât costurile generate de 
colectarea, transportul, epurarea și evacuarea apelor pluviale să fie 
suportate potrivit strategiei tarifare a operatorului și a regulamentului 
serviciului. Prin abrogarea propusă, este lăsată posibilitatea autorităților 
deliberative, ale unităților administrativ-teritoriale să identifice soluțiile 
necesare, pentru scutirea populației de la plata costurilor generate de 
colectare, transport, epurare și evacuarea apelor pluviale, fără a se 
limita la acoperirea acestor plăți din bugetele locale. Deci după cum 
vedeți, modificarea celor două aliniate, se referă strict la populație, nu la 
agenți economici, asta este schimbarea. Are și o logică. Dar după cum 
vă amintiți, noi în Regulament nu am discutat despre populație, urma să 
discutăm într-o altă ședință. Faptul că legea a apărut în august și în 
decembrie a fost schimbată prin această ordonanță, arată că legiuitorul 
și-a dat seama că a greșit și a reparat greșala care a făcut-o. 
Dumneavoastră vreți acum, să vă folosiți de abrogarea acestor două 
aliniate care se referă la populație, ca să scutim și agenții economici. Și 
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acum, haideți să discutăm puțin și despre ce reprezentăm noi, consilierii 
județeni. Eu cred că această Companie Apă-Canal care se află în 
subordinea noastră, trebuie să aibă și niște venituri. Da, ca să poată 
acoperi cheltuielile. Dacă noi scutim agenții economici, cum vreți 
dumneavoastră, înseamnă că operatorul nu are altă șansă decât să se 
ducă către operatori persoane fizice, care să plătească diferența de 
costuri pentru că, toată această apă, care se colectează de la agenții 
economici, se duce în canalul menajer și apoi în stația de epurare și 
necesită foarte multe fonduri pentru a o trata. Și atunci, eu nu pot să fiu 
de acord și o să vă cer să nu mă mandatați, să facem această 
modificare, pentru că nu sunt de acord cu ea. Și cred că nici nu este 
corect față de populație. Cu alte cuvinte, dumneavoastră îmi spuneți să  
plătească persoanele fizice, pentru persoanele juridice. Dacă doriți, ca 
un reprezentant al dreptei, să ajutați mediul economic, cereți colegilor, 
nu știu dacă mai sunteți la guvernare, cereți colegilor de la guvernare, să 
dea facilități adevărate agenților economici, nu să venim cu măsuri din 
acestea, prin care scutim agenții economici și punem povara aceasta pe 
cetățean sau pe Companie. V-am spus și în particular, vă spun și în 
plen, nu sunt de acord și o să vă cer să votați împotriva 
amendamentului, nu mi se pare  corect. Vă rog! 

Dl Trifon Daniel: Scurt drept la replică! Aceste taxe au fost... eu nu 
sunt de acord cu expunerea dumneavoastră și vă spun și de ce. Pentru 
că această taxă a fost introdusă în octombrie 2018. Până atunci 
Compania de Apă s-a descurcat cu bugetul propriu, nu a fost nevoie. 
Dacă era corect, ceea ce ați spus dumneavoastră, de la 12.10.2018, de 
când agenții economici au fost taxați pentru apa pluvială, ar fi trebuit să 
existe o ieftinire a tarifului către populație. Ori acest lucru nu s-a 
întâmplat. Este unul și același tarif. Practic este un venit suplimentar. 
Compania de Apă nu există de ieri de azi, s-a descurcat foarte bine cu 
... am întrebat câteva cifre despre bugetul Companiei de apă, este 
destul de generos. Nu cred că poate să influențeze în așa mare măsură 
acest sprijin acordat comunității economice din Arad, în special mă refer 
la mediul privat și doi la mână, consider că este o măsură dublă, pentru 
că acești operatori economici care în special cei care au... care își 
desfășoară activitatea pe suprafețe mari. Aceștia plătesc impozit la 
primăria Arad și un criteriu pentru zonare, este accesul... 

Dl Cionca Iustin: Plătesc și curent, nu? 
Dl Trifon Daniel: Accesul la canalizare. Sigur că plătesc curent. 
Dl Cionca Iustin: Păi atunci dacă plătesc curent și impozit, pot să 

plătescă și serviciul la Companie? 
Dl Trifon Daniel: Dar nu plătesc impozit la Primăria Arad pentru că 

au acces la curent. Plătesc pentru că au acces la canalizare! 
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Dl Cionca Iustin: Nu este adevărat! Nu este adevărat! Nu 
confundați lucrurile.  

Dl Trifon Daniel: Un criteriu de zonare, sunt mai multe criterii, 
inclusiv cât de aproape ești de transportul public, dacă îți este sau nu 
asfaltată strada, și inclusiv dacă ai sau nu canalizare, deci oricum 
plătești deja, faptul că ești acolo.   

Dl Cionca Iustin: Da, în fine. 
Dl Trifon Daniel: Nu vreau să continuăm dezbaterea, eu am 

amendamentul pe care îl susțin.  
Dl Cionca Iustin: Am înțeles. 
Dl Trifon Daniel: Am explicat și de ce, dumneavoastră ați explicat 

de ce sunteți împotrivă, probabil o să cadă. Deci nu văd de ce să 
continuăm. 

Dl Cionca Iustin: Încă o dată. Aș vrea o completare la ceea ce am 
spus. Articolul 98 la punctele 14 și 15, menționează că agentul 
economic poate să nu plătească acest serviciu, dacă, demonstrează că 
deține un sistem propriu de colectare a apelor pluviale, în scopul 
reutilizării acestora în activitatea proprie, care nu implică preluarea în 
rețeaua de canalizare, serviciul de preluare apei pluviale, nu va fi 
facturat. Și la alineatul 15 spune, în cazul în care utilizatorul 
demonstrează că deține sistem propriu de colectare a apelor pluviale pe 
care le deversează direct într-un receptor natural pe baza unui contract 
încheiat între ANIF sau Administrația Națională a Apelor Române, fără 
ca acestea să fie preluate în rețeaua de canalizare, serviciul de preluare 
a apelor pulviale nu va fi facturat. Deci există posibilitatea ca agenții 
economici să nu deverseze în canalul menajer. Iar în legătură cu 
veniturile, cei de la Companie v-au explicat, dacă doriți vă mai explic o 
dată contextul. Să știți că sunt dificultăți financiare, pentru că cei de la 
Compania de Apă, au cofinanțat proiectele europene și trebuie să-și 
recupereze banii din ceva venituri. Și eu cred, că mai avem de făcut și 
ceva investiții, așa cum în orice oraș european, există și o rețea de apă 
pluvială și o rețea de canal menajer, să fie și în România și mai ales la 
noi în Arad, lucrul acesta posibil. Fără bani de investiții, nu o să putem 
să facem niciodată lucrul acesta. Dacă mai sunt și alte intervenții? Dacă 
nu mai sunt. Cine este de acord cu amendamentul domnului Trifon? 11 
voturi (Butunoi Adrian-Cătălin, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci 
Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, Pop Alin, Purcaru 
Mircea, Săbău Gheorghe, Sulincean Marius-Mircea și Trifon Daniel). 
Împotrivă?-. Abţineri? 16 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea 
Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, 
Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Craivan Camelia-Eugenia, Ciceac Vasile, 
Feieş Cristian, Pero Tamas-Carol, Popa Garofiţa, Remeţan Florin, Retter 
Iosif, Salașan Cristian-Ioan, Stan Simona-Lucia, Ulici Ion şi Urzică 
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Cristian– consilieri judeţeni). Mulțumesc! Pentru proiectul de hotărâre 
așa cum a fost prezentat. Cine este pentru? 16 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu-vicepreședinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Craivan Camelia-
Eugenia, Ciceac Vasile, Feieş Cristian, Pero Tamas-Carol, Popa 
Garofiţa, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salașan Cristian-Ioan, Stan 
Simona-Lucia, Ulici Ion şi Urzică Cristian– consilieri judeţeni). Împotrivă? 
1 vot (Ispravnic Cristian-Ilie), 10 abțineri (Butunoi Adrian-Cătălin, Gligor 
Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, Pop 
Alin, Purcaru Mircea, Săbău Gheorghe, Sulincean Marius-Mircea şi 
Trifon Daniel – consilieri judeţeni).    

 
Nu a fost întrunită majoritatea necesară pentru adoptarea unei 

hotărâri.  
 
Punctul 11 
Proiect de hotărâre pentru revocarea reprezentanților Unității 

Administrativ-Teritoriale Județul Arad în adunările generale ale 
acționarilor la S.C. Compania de Transport Public S.A., S.C. Compania 
de Apă Arad S.A., S.C. Centrala Electrică de Termoficare Arad S.A., și 
prelungirea duratei Contractului de reprezentare nr. 11801/29.08.2013 
încheiat cu domnul Ioan Plaveți – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre pentru revocarea 

reprezentanților Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în 
adunările generale ale acționarilor la S.C. Compania de Transport Public 
S.A., S.C. Compania de Apă Arad S.A., S.C. Centrala Electrică de 
Termoficare Arad S.A., și prelungirea duratei Contractului de 
reprezentare nr. 11801/29.08.2013 încheiat cu domnul Ioan Plaveți.  
Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru?  27 voturi (Cionca 
Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi 
Adrian-Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, Ciceac Vasile, Feieş Cristian, 
Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Pop Alin, Popa Garofiţa, 
Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salașan Cristian-Ioan, 
Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon 
Daniel, Ulici Ion şi Urzică Cristian –  consilieri județeni). Împotrivă?-. 
Abţineri? -. Mulțumesc! 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
Hotărârea nr. 240/2019 Proiect de hotărâre pentru revocarea 
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reprezentanților Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în 
adunările generale ale acționarilor la S.C. Compania de Transport Public 
S.A., S.C. Compania de Apă Arad S.A., S.C. Centrala Electrică de 
Termoficare Arad S.A., și prelungirea duratei Contractului de 
reprezentare nr. 11801/29.08.2013 încheiat cu domnul Ioan Plaveți 

 
 
Punctul 12 
Proiect de hotărâre privind participarea Direcției Generale de 

Asistență Socială și Protecția Copilului Arad la Programul de stimulare a 
înnoirii Parcului auto naţional 2017-2019 – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind participarea Direcției 

Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Arad la Programul 
de stimulare a înnoirii Parcului auto naţional 2017-2019. Dacă sunt 
intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 27 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu-vicepreședinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-
Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, Ciceac Vasile, Feieş Cristian, Gligor 
Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salașan Cristian-Ioan, Săbău 
Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, 
Ulici Ion şi Urzică Cristian –  consilieri județeni). Împotrivă?-. Abţineri? -.  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
Hotărârea nr. 241/2019 privind participarea Direcției Generale de 
Asistență Socială și Protecția Copilului Arad la Programul de stimulare a 
înnoirii Parcului auto naţional 2017-2019 

 
 
Punctul 13 
Proiect de hotărâre privind avizarea tarifelor licenţelor de lucru 

pentru activităţile desfăşurate în  Zona Liberă Curtici-Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind avizarea tarifelor 

licenţelor de lucru pentru activităţile desfăşurate în  Zona Liberă Curtici-
Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 27 voturi  
(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian-Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, Ciceac Vasile, Feieş 
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Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Pop Alin, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salașan Cristian-
Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, 
Trifon Daniel, Ulici Ion şi Urzică Cristian –  consilieri județeni). 
Împotrivă?-. Abţineri? -.  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
Hotărârea nr. 242/2019 privind avizarea tarifelor licenţelor de lucru 
pentru activităţile desfăşurate în  Zona Liberă Curtici-Arad 

 
 
Punctul 14 
Proiect de hotărâre privind avizarea tarifelor pentru documentele 

de acces în incinta Zonei Libere Curtici-Arad – iniţiativa preşedintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind avizarea tarifelor 

pentru documentele de acces în incinta Zonei Libere Curtici-Arad. Dacă 
sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru?  27 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu-vicepreședinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-
Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, Ciceac Vasile, Feieş Cristian, Gligor 
Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salașan Cristian-Ioan, Săbău 
Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, 
Ulici Ion şi Urzică Cristian –  consilieri județeni).  Împotrivă?-. Abţineri? -.  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
Hotărârea nr. 243/2019 privind avizarea tarifelor pentru documentele de 
acces în incinta Zonei Libere Curtici-Arad 

 
 
Punctul 15 
Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune 

asupra apartamentului nr. 14 din imobilul situat în municipiul Arad, 
Bulevardul Revoluţiei, nr. 23 – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind neexercitarea 

dreptului de preemţiune asupra apartamentului nr. 14 din imobilul situat 
în municipiul Arad, Bulevardul Revoluţiei, nr. 23. Dacă sunt intervenții? 
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Nu sunt. Cine este pentru?  27 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea 
Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, 
Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Craivan Camelia-
Eugenia, Ciceac Vasile, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-
Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, Pero 
Tamas-Carol, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Retter Iosif, Salașan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ulici Ion şi Urzică Cristian 
–  consilieri județeni). Împotrivă?-. Abţineri? -.  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
Hotărârea nr. 244/2019 privind neexercitarea dreptului de preemţiune 
asupra apartamentului nr. 14 din imobilul situat în municipiul Arad, 
Bulevardul Revoluţiei, nr. 23 

 
 
Punctul 16 
Proiect de hotărâre privind acceptarea ofertei de donaţie cu sarcini 

a Asociaţiei de Ajutorare „SAMARITANIA” Ineu – iniţiativa preşedintelui.  
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind acceptarea ofertei de 

donaţie cu sarcini a Asociaţiei de Ajutorare „SAMARITANIA” Ineu. Dacă 
sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru?  27 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu-vicepreședinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-
Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, Ciceac Vasile, Feieş Cristian, Gligor 
Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salașan Cristian-Ioan, Săbău 
Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, 
Ulici Ion şi Urzică Cristian –  consilieri județeni). Împotrivă?-. Abţineri? -.  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
Hotărârea nr. 245/2019 privind acceptarea ofertei de donaţie cu sarcini a 
Asociaţiei de Ajutorare „SAMARITANIA” Ineu 

 
 
Punctul 17 
Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin act adițional 

a Contractului de transmitere în folosință gratuită nr. 11040/2009 
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încheiat între Consiliul Județean Arad şi Asociația de Caritate 
„Maranata” Arad– iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării 

prin act adițional a Contractului de transmitere în folosință gratuită nr. 
11040/2009 încheiat între Consiliul Județean Arad şi Asociația de 
Caritate „Maranata” Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este 
pentru?  27 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, Ciceac 
Vasile, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-
Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Pop 
Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, 
Salașan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ulici Ion şi Urzică Cristian –  consilieri 
județeni). Împotrivă?-. Abţineri? -.  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
Hotărârea nr. 246/2019 privind aprobarea modificării prin act adițional a 
Contractului de transmitere în folosință gratuită nr. 11040/2009 încheiat 
între Consiliul Județean Arad şi Asociația de Caritate „Maranata” Arad 

 
 
Punctul 18 
Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin act adițional 

a Contractului de administrare directă nr. 8516/289390/2008 încheiat 
între Consiliul Județean Arad și Inspectoratul pentru Situații de Urgență 
„Vasile Goldiș" al Județului Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării 

prin act adițional a Contractului de administrare directă nr. 
8516/289390/2008 încheiat între Consiliul Județean Arad și 
Inspectoratul pentru Situații de Urgență „Vasile Goldiș" al Județului Arad. 
Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 27 voturi (Cionca 
Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi 
Adrian-Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, Ciceac Vasile, Feieş Cristian, 
Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Pop Alin, Popa Garofiţa, 
Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salașan Cristian-Ioan, 
Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon 
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Daniel, Ulici Ion şi Urzică Cristian –  consilieri județeni). Împotrivă?-. 
Abţineri? -.  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
Hotărârea nr. 247/2019 privind aprobarea modificării prin act adițional a 
Contractului de administrare directă nr. 8516/289390/2008 încheiat între 
Consiliul Județean Arad și Inspectoratul pentru Situații de Urgență 
„Vasile Goldiș" al Județului Arad 

 
 
Punctul 19 
Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin act adițional 

a Contractului de administrare directă nr. 8650/27927/2006 încheiat între 
Consiliul Judeţean Arad şi Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Arad– iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării 

prin act adițional a Contractului de administrare directă nr. 
8650/27927/2006 încheiat între Consiliul Judeţean Arad şi Direcţia 
Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Arad. Dacă sunt 
intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 27 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu-vicepreședinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-
Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, Ciceac Vasile, Feieş Cristian, Gligor 
Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salașan Cristian-Ioan, Săbău 
Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, 
Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni).  Împotrivă?-. Abţineri? -. 
Mulțumesc! 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
Hotărârea nr. 248/2019 privind aprobarea modificării prin act adițional a 
Contractului de administrare directă nr. 8650/27927/2006 încheiat între 
Consiliul Judeţean Arad şi Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Arad 

 
 
Punctul 20 
Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin act adițional 

a Contractului de administrare directă nr. 9423/817/2007 încheiat între 
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Consiliul Județean Arad și Complexul Muzeal Arad– iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării 

prin act adițional a Contractului de administrare directă nr. 
9423/817/2007 încheiat între Consiliul Județean Arad și Complexul 
Muzeal Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru?  27 
voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian-Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, Ciceac Vasile, Feieş 
Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Pop Alin, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salașan Cristian-
Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, 
Trifon Daniel, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-
. Abţineri? -.  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
Hotărârea nr. 249/2019 privind aprobarea modificării prin act adițional a 
Contractului de administrare directă nr. 9423/817/2007 încheiat între 
Consiliul Județean Arad și Complexul Muzeal Arad 

 
 
Punctul 21 
Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin act adiţional 

a Contractului de administrare nr. 13440/2038/2012 încheiat între 
Judeţul Arad şi Consiliul Local al Comunei Iratoşu – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării 

prin act adiţional a Contractului de administrare nr. 13440/2038/2012 
încheiat între Judeţul Arad şi Consiliul Local al Comunei Iratoşu – 
iniţiativa preşedintelui. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 
27 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, Ciceac 
Vasile, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-
Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Pop 
Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, 
Salașan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ulici Ion şi Urzică Cristian –  consilieri 
județeni). Împotrivă?-. Abţineri? -. Mulțumesc! 
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În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
Hotărârea nr. 250/2019 privind aprobarea modificării prin act adiţional a 
Contractului de administrare nr. 13440/2038/2012 încheiat între Judeţul 
Arad şi Consiliul Local al Comunei Iratoşu 

 
 
Punctul 22 
Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol de 

cooperare între Unitatea Administrativ-Teritorială Județul Arad și S.C. 
STACONS S.R.L.  – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii 

unui Protocol de cooperare între Unitatea Administrativ-Teritorială 
Județul Arad și S.C. STACONS S.R.L.. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 
Cine este pentru? 25 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-
Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, 
Ciceac Vasile, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Pop Alin, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salașan Cristian-
Ioan, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ulici 
Ion şi Urzică Cristian –  consilieri județeni). Împotrivă?-. Abţineri?  2 
abțineri (Ispravnic Cristian-Ilie și Săbău Gheorghe –  consilieri județeni).  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
Hotărârea nr. 251/2019 privind aprobarea încheierii unui Protocol de 
cooperare între Unitatea Administrativ-Teritorială Județul Arad și S.C. 
STACONS S.R.L. 

 
Punctul 23 
Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol de 

cooperare între Unitatea Administrativ-Teritorială Județul Arad și 
Asociația RUBIO-PRO COPILĂRIE, PRO VIAȚĂ – iniţiativa 
preşedintelui. 

Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii 
unui Protocol de cooperare între Unitatea Administrativ-Teritorială 
Județul Arad și Asociația RUBIO-PRO COPILĂRIE, PRO VIAȚĂ. Dacă 
sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 25 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu-vicepreședinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-
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Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, Ciceac Vasile, Feieş Cristian, Gligor 
Ioan, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, Pero 
Tamas-Carol, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Retter Iosif, Salașan Cristian-Ioan, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ulici Ion şi Urzică Cristian –  consilieri 
județeni). Împotrivă?-. Abţineri?  2 voturi (Ispravnic Cristian-Ilie și Săbău 
Gheorghe –  consilieri județeni).  Vă rog!  

Dl Bîlcea Sergiu: Vă mulțumesc, domnule președinte! Doream să 
le mulțumesc celor care au votat, atât la punctul 22, cât și la punctul 23. 
Și aș vrea să vă explic pe scurt despre ce este vorba. În urma 
dezmembrărilor, dar și a acordării parcărilor către hotelul Continental, în 
fața acestui hotel există un parc. Un parc care fiind în proprietatea 
Consiliului Județean, ne-am dorit să-l reintroducem în circuitul local, în 
circuitul pietonal al Aradului. Dar am avut și avem un partener, care 
dorește să facă acest efort împreună. Iar astăzi de fapt, prin cele două 
proiecte, consilierii care au votat, și repet cei care au votat, cei care nu,  
aș vrea la un moment dat, să ne spună și de ce.  

Dl Gligor Ioan: (Neinteligibil). 
Dl Bîlcea Sergiu: Există 2 abțineri, domnul Gligor! Cei care nu au 

votat pentru acest proiect. Firma Stacons prin acest parteneriat, dorește 
să depună proiectul pentru avizare benevol, fără nicio taxă, iar Asociația 
Rubio-Pro Copilărie împreună cu firma Aptiv, vor realiza lucrările de 
amenajare a acestui parc, ținând cont de proiect. Astăzi am făcut primul 
pas, am aprobat cele două... protocolul între Consiliul Județean și o 
firmă pe de o parte și Asociație pe de altă parte. Iar noi sperăm ca în 
următoare perioadă, să avem avizele și demararea lucrărilor în luna 
octombrie când mai există perioadă vegetală să spun așa, iar în acea 
zonă, vom avea un parc nou, un parc pentru arădeni, pentru zona 
pietonală din Arad. Mulțumesc!  

Dl Cionca Iustin: Mulțumesc domnul vicepreședinte! Domnul 
Săbău, vă rog!  

Dl Săbău Gheorghe: Totuși explicați, cum au ajuns aceste două 
firme, să vină, să dorească să facă ceea ce vor să facă?     

Dl Cionca Iustin: Pot să vă răspund eu? Da. 
Dl Săbău Gheorghe: Cu domnul Sergiu, cu dânsul vreau, nu 

vreau... 
Dl Bîlcea Sergiu: Ce dorea să vă spună și domnul președinte și vă 

spun și eu domnul Săbău, este simplu! Firma Aptiv are în momentul de 
față, proiecte pentru comunitatea arădeană, pentru că este parte a 
comunității, iar primul proiect s-a defășurat la Spitalul județean, la clinica 
de... la secția de... cred că la maternitate. Urmând ca al doilea proiect,  
să fie propus pentru zona verde. Iar dânșii, din ce am discutat cu ei le-
am propus acest parc și au fost de acord. Dacă nu, veneam în fața 
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dumneavoastră, pentru o rectificare bugetară, pentru ce înseamnă DALI, 
PT și execuția lucrărilor. Dar faptul că această societate își dorește să 
contribuie la câteva proiecte în Arad, fie că vorbim despre zona 
spitalicească, fie că vorbim de zona verde, ne bucură și sperăm ca 
exemplul acestei companii să nu fie singular, să fie dublat de alte 
exemple de acest gen. Mulțumesc! 

Dl Săbău Gheorghe: Să înțeleg că acestea două societăți mai au 
relații cu Consiliul județean, pentru care sunt renumerate?   

Dl Bîlcea Sergiu: Nu, domnul Săbău, nu există așa ceva! Firma 
Aptiv dacă nu cunoașteți, este o firmă multinațională din Arad, fosta 
Delphi dacă vă spune ceva. Iar fiind o firmă atât de mare, eu cred că 
acești oameni donează, acești oameni vin în ceea ce înseamnă dăruirea 
către comunitate, iar faptul că și-au ales cele două proiecte, repet pe 
zona spitalului, în zona maternității și în zona verde, denotă faptul că 
doresc să întoarcă dacă doriți către comunitate o parte din munca pe 
care o prestează arădenii în această companie. 

Dl Săbău Gheorghe: Deci înseamnă că nu au avut niciodată, 
niciun proiect nu au făcut pentru Consiliul Județean, care a fost plătit.   

Dl Bîlcea Sergiu: Firma Aptiv! Eu vorbesc de firma Aptiv! 
Dl Săbău Gheorghe: Eu vorbesc de amândouă!  
Dl Bîlcea Sergiu: Eu vorbesc de firma Aptiv! Dumneavoastră dacă 

vă uitați în protocol, aveți cu firma Stacons, ceea ce înseamnă partea de 
proiectare, iar Rubio în colaborare cu Aptiv care este principalul 
sponsor, fac această lucrare. Faptul că firma Aptiv, pe care noi o vom 
prezenta în următoarea ședință de Consiliu cu proiectul întreg, dorește 
să lucreze cu firma Rubio, cu organizația Rubio și cu Stacons, asta nu 
ne aparține nouă, aparține lor. Eu cred că ar trebui să dați dovadă de 
mai multă înțelepciune, mai ales la vârsta dumneavoastră și să înțelegeți 
că atunci când dăruiți, trebuie să venim să întindem mâna și să spunem 
mulțumesc!  

Dl Săbău Gheorghe: Tocmai că la vârsta mea, mă gândesc să nu 
aveți neplăceri ulterioare, pentru că aveți destule și cu deșeurile și știți 
dumneavoastră mai bine decât mine. Nu eu sunt cercetat acolo, 
dumneavoastră sunteți!  

Dl Cionca Iustin: Putem trece la următorul punct? 
Dl Săbău Gheorghe: Da. 
Dl Cionca Iustin: Mulțumesc! 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
Hotărârea nr. 252/2019 privind aprobarea încheierii unui Protocol de 
cooperare între Unitatea Administrativ-Teritorială Județul Arad și 
Asociația RUBIO-PRO COPILĂRIE, PRO VIAȚĂ 
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Punctul 24 
Proiect de hotărâre privind aprobarea măsurilor pentru 

implementarea în anul şcolar 2019-2020 a Programului pentru şcoli al 
României – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea măsurilor 

pentru implementarea în anul şcolar 2019-2020 a Programului pentru 
şcoli al României. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 27 
voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian-Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, Ciceac Vasile, Feieş 
Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Pop Alin, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salașan Cristian-
Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, 
Trifon Daniel, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-
. Abţineri? -. Mulțumesc! 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
Hotărârea nr. 253/2019 privind aprobarea măsurilor pentru 
implementarea în anul şcolar 2019-2020 a Programului pentru şcoli al 
României 

 
 
Punctul 25 
Proiect de hotărâre privind modificarea anexei la Hotărârea 

Consiliului Judeţean Arad nr. 75/22.03.2019 privind repartizarea pe 
unităţi administrativ-teritoriale a sumelor corespunzătoare cotei de 7,5% 
din impozitul pe venit reprezentând fond la dispoziţia consiliului judeţean 
pe anul 2019, precum şi a sumelor estimate pentru anii 2020-2022 – 
iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind modificarea anexei la 

Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 75/22.03.2019 privind 
repartizarea pe unităţi administrativ-teritoriale a sumelor 
corespunzătoare cotei de 7,5% din impozitul pe venit reprezentând fond 
la dispoziţia consiliului judeţean pe anul 2019, precum şi a sumelor 
estimate pentru anii 2020-2022. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine 
este pentru? 27 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu 
– vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Boloni Gyorgy, 
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Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, Ciceac 
Vasile, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-
Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Pop 
Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, 
Salașan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri 
judeţeni). Împotrivă?-. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
Hotărârea nr. 254/2019 privind modificarea anexei la Hotărârea 
Consiliului Judeţean Arad nr. 75/22.03.2019 privind repartizarea pe 
unităţi administrativ-teritoriale a sumelor corespunzătoare cotei de 7,5% 
din impozitul pe venit reprezentând fond la dispoziţia consiliului judeţean 
pe anul 2019, precum şi a sumelor estimate pentru anii 2020-2022 

 
 
Punctul 26 
Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii perioadei de 

tragere prevăzută în Contractul de credit nr. 187/23.11.2015 încheiat 
între Banca Comercială Română S.A. şi Judeţul Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii 

perioadei de tragere prevăzută în Contractul de credit nr. 
187/23.11.2015 încheiat între Banca Comercială Română S.A. şi Judeţul 
Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 27 voturi 
(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian-Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, Ciceac Vasile, Feieş 
Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Pop Alin, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salașan Cristian-
Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, 
Trifon Daniel, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-
. Abţineri? -.  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
Hotărârea nr. 255/2019 privind aprobarea prelungirii perioadei de 
tragere prevăzută în Contractul de credit nr. 187/23.11.2015 încheiat 
între Banca Comercială Română S.A. şi Judeţul Arad 
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Punctul 27 
Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii perioadei de 

tragere prevăzută în Contractul de credit nr. 189/23.11.2015 încheiat 
între Banca Comercială Română S.A. şi Judeţul Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii 

perioadei de tragere prevăzută în Contractul de credit nr. 
189/23.11.2015 încheiat între Banca Comercială Română S.A. şi Judeţul 
Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 27 voturi 
(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian-Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, Ciceac Vasile, Feieş 
Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Pop Alin, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salașan Cristian-
Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, 
Trifon Daniel, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-
. Abţineri? -.  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
Hotărârea nr. 256/2019 privind aprobarea prelungirii perioadei de 
tragere prevăzută în Contractul de credit nr. 189/23.11.2015 încheiat 
între Banca Comercială Română S.A. şi Judeţul Arad 

 
 
Punctul 28 
Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de 

venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2019 – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului 

general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2019. Dacă sunt 
intervenții? Nu sunt. Cine este pentru 27 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu-vicepreședinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-
Cătălin, Craivan Camelia-Eugenia, Ciceac Vasile, Feieş Cristian, Gligor 
Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moţ Petru, Pero Tamas-Carol, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salașan Cristian-Ioan, Săbău 
Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, 
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Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-. Abţineri? -. 
Mulțumesc! 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
Hotărârea nr. 257/2019 privind rectificarea bugetului general de venituri 
şi cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2019 

 
 
Punctul 29 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conturilor de execuţie ale 

bugetului general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad la data de 
30.06.2019– iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Și ultimul punct. Proiect de hotărâre privind 

aprobarea conturilor de execuţie ale bugetului general de venituri şi 
cheltuieli al Judeţului Arad la data de 30.06.2019. Dacă sunt intervenții? 
Nu sunt. Cine este pentru 27 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea 
Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, 
Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Craivan Camelia-
Eugenia, Ciceac Vasile, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-
Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, Pero 
Tamas-Carol, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Retter Iosif, Salașan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ulici Ion şi Urzică Cristian 
– consilieri judeţeni). Împotrivă?-. Abţineri? -. Mulțumesc! 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
Hotărârea nr. 258/2019 privind aprobarea conturilor de execuţie ale 
bugetului general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad la data de 
30.06.2019 

 
 
Diverse 
 
Dl Cionca Iustin: Trecem la punctul Diverse. Avem Raportul de 

audit nr. 1.181/27.06.2019 al Camerei de Conturi Arad privind auditul 
financiar asupra conturilor anuale de execuţie bugetară elaborate pentru 
exerciţiul bugetar al anului 2018 de către UAT Judeţul Arad. Și de 
asemenea avem Decizia nr. 29/12.07.2019 a Camerei de Conturi Arad. 
Dacă doriți să interveniți pe acest subiect? Dacă nu doriți, atunci vă rog 
să vă înscrieți la cuvânt, cei care doriți să vorbim la Diverse. Domnul 
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Butunoi, altcineva? Domnul Sulincean! Altcineva? Bun. Domnul Butunoi, 
vă rog! 

Dl Butunoi Adrian: Vă rog respectos să-mi puneți la dispoziție 
înregistrarea acestei ședințe, să ne edificăm asupra punctului 8, dacă s-
a votat sau nu. Mulțumesc! 

Dl Cionca Iustin: Cu cea mai mare plăcere, domnul Butunoi.  
Dl Butunoi Adrian: Mulțumesc! 
Dl Cionca Iustin: S-a și verificat între timp. Dar și eu aștept scuzele 

dumneavoastră, că ați încercat aici ...(neinteligibil).   
Dl Butunoi Adrian: După ce văd și eu și mă conving, nu este nicio 

problemă.  
Dl Cionca Iustin: După ce vedeți, bine? 
Dl Butunoi Adrian: Suntem oameni, toți putem greși! 
Dl Cionca Iustin: Vă rog să rămâneți la secretariat, să vă pună la 

dispoziție. Vă rog! Domnul Sulincean! 
Dl Sulicean Marius: Domnul președinte! În data de 6 august 2019 

Primăria Vărădia solicită un autobuz care să transporte elevii dintr-o 
localitate aferentă lor, la Săvârșin. Am văzut că i s-a răspuns în data de 
27, și i se spunea că a fost trimisă către Compania de Transport în 
Comun. Știți despre ce este vorba? 

Dl Cionca Iustin: Nu. 
Dl Sulicean Marius: Este foarte bine că avem și punctul Diverse, 

să fiți măcar informat. 
Dl Cionca Iustin: Numai puțin... 
Dl Sulicean Marius: Aș dori dacă se poate, să vină cineva de la 

Compania de Transport în Comun și să ne spună, se poate să pună un 
autobuz la dispoziția elevilor de acolo sau nu se poate? Sau putem să 
găsim o altă soluție, pentru că în momentul acesta nu sunt alte soluții 
pentru acei elevi.  

Dl Cionca Iustin: Ca să nu mai așteptăm o lună. Eu vă rog să 
mergeți până la domnul director. O să-l sun să vă aștepte și să discutați 
direct cu dânsul, pentru că nu văd un impediment, să nu se rezolve.  

Dl Sulicean Marius: L-am sunat și ieri, nu vă ascund faptul că l-am 
sunat ieri, l-am mai sunat și zilele trecute, domnul director nu răspunde, 
nu știu, probabil că este plecat în concediu sau nu răspunde din alte 
motive. Dar este o situație care... până la urmă este vorba de 7 elevi, un 
sat mai izolat acolo, chiar nu au cu ce să meargă. 

Dl Cionca Iustin: Am înțeles, am înțeles,  o să comunicăm și o să  
primiți un răspuns de la Companie. Pentru că, știți foarte bine, nu 
Consiliul Județean are competența să aprobe un autobuz, ci Compania.  

Dl Sulicean Marius: Probabil dacă sunați dumneavoastră să-i 
spuneți măcar să-mi răspundă la telefon, nu știu dacă ... și ar fi bine ca 
pe viitor acum așa ca o observație, îmi cer scuze chiar nu vreau ca să 
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intru în nicio polemică, la asemenea cereri să se răspundă mai repede. 
Pentru că deja suntem presați de timp, începe școala în curând și 
situația de acolo, nu este rezolvată. 

Dl Cionca Iustin: Acum, domnul Sulincean, nu știu dacă sunteți la 
curent cu modificările legislative. Din păcate, guvernul a decis  să nu mai 
dăm subvenții la Companie, am oprit și licitația pe autobuze, trebuie să 
ne retragem, încet, încet, de pe traseele din județ. Va trebui să le 
scoatem la licitație, ele sunt în pierdere, mă îndoiesc că se vor grăbi 
mulți operatori să le preia așa cum sunt acum. Și este regretabil, mai 
ales cu ce s-a întâmplat în Caracal, că se poate întâmpla și în județul 
nostru. Noi am rămas printre ultimii mohicani, nu știu dacă știți, este 
ultimul județ care mai avea companie de transport, subvenționată de 
consiliul județean în județ. Și eu cred că era nevoie, dar unde-i lege, nu-i 
tocmeală. Noi o să ieșim de pe aceste trasee, o să le scoatem la licitație 
și atunci chiar nu vom mai putea să onorăm astfel de cereri. Eu v-am 
anunțat că poate nu le știți. Dar până le avem, o să vorbim. Și nu știu, 
mai putem plăti subvenții? 

Dna Lupu Silvana: Până în decembrie. 
Dl Cionca Iustin: Deci, până în decembrie mai putem plăti subvenții 

și unde putem ajutăm cu drag, mai ales că vorbim de copii. Mulțumesc, 
vă doresc o zi frumoasă în continuare! 

 
 
 
Președinte,                             Secretar general al județului 

          Iustin Cionca                    Silvana Lupu  
                     
 
 

                                                                                  Întocmit, 
                Cristina Neamțiu 

 


